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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 14.12.2023 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 4 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), Rene´ Beck (RB) Søren Jark (SJ) 

Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Laila Schou (LS), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) 

Charlotte Lombard (CL), Elevrådsrepræsentanter Amalie & Mille  

 

Afbud fra: Hans Christian Johansen (HJ), Peter Nordby (PN), Suzet Skovby (SS), Tina Ingrid Magrethe 

Bladbjerg (TB), Louise Lund Pedersen (LP), 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en julefrokost 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• Tilbagemelding 

angående 

lokalrådet 

• Trafikrådet 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er 

orienteret 

De fleste 

orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Der er etableret lokalråd til 

aktiviteter i lokalområdet. 

Skolen er repræsenteret i 

lokalrådet ved Jens J. Larsen 

 

Der har været trafikmøde på 

skolen, hvor bestyrelsens 

trafikudvalg var repræsenteret.  

 

Der starter pt. 13 nye børn til 

næste skoleår på SCV, hvilket 

vil betyde 102 elever på SCV.  

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

Elevrådet arbejder på gallafest 

for 9. årgang. 

 

Derudover nævner elevrådet, 

at der er meget mørkt rundt 

om skolen. 

 Princip for skolerejser At nyt princip 

bliver vedtaget 

 Jens, Pernille og Mette har 

brug for at sætte sig sammen 

og finpudse, hvorefter det 

sendes til juristen. Det vil blive 

sendt ud og skrevet ind i 

principsamlingen 

efterfølgende. 
 

Bevægelse i 

undervisningen 

Oplæg ved 

skolen 

Pernille kommer 

med et oplæg 

Bevægelse er noget eleverne 

gerne vil have mere af ifølge 

trivselsmålingen. 

Lærerne vil have fokus på at 

italesætte, når der laves 

bevægelse i timerne. 

Udskolingslærerne har været 

på kursus i Life Kinetic. 

Indskolingen vil starte et 

samarbejde med Martin fra 

LifeKinetic omkring screening 

af børnene i GLO.  

Vi er fortsat nysgerrige på, 

hvordan vi opnår bevægelse i 

højere grad i undervisningen.  
 

Matematik vanskeligheder Opfølgning på 
sidste møde 

Tilbagemelding fra 

bestyrelsen 

Bestyrelsen vil gerne, at der 

bruges lige så mange 

ressourcer på at støtte op om 

matematikvanskeligheder, som 

skolen bruger på elever med 

læsevanskeligheder. 

Bestyrelsen vil gerne, at skolen 

satser stærkt på dette område, 

og at der stilles krav til 

lærernes kompetencer og evt. 

kompetenceudvikle. 

Den røde tråd i matematik skal 

styrkes. 
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Side 3 

 Godkendelse af forslag til 

besparelse på SFO SCV 

Der ligges op 
til den halve 
times 
besparelse om 
ugen. Findes 
ved at lukke 
en halv time 
før om 
torsdagen 
(16.30). Det er 
det samme 
forslag som 
SFO almen. 

 Bestyrelsen godkender 

 Årsmøde og valg til 
skolebestyrelsen 

  Årsmøde- og opstillingsmøde 

er 19. marts 2024 kl. 18.30 – 

20.30 

 Status på SFO   Stor tilslutning 198 ud af 214 

børn går i SFO.  

Vi er ca. 250 børn, når der også 

er GLO. 

I år har personalegruppen 

været særdeles stabil. Gode 

studerende og en ekstra ansat 

siden 2022.  

Vi har brugt ressourcer på at 

opgradere puderum, LEGOrum, 

bogglad-hjørne og møbler i 

fællesrummet.  

3. kl. klub er en stor succes. Der 

er høj tilslutning til alle 

arrangementer. 

2. kl. klubben er udfordret af 

manglende tilslutning til 

arrangementer. Vi er 

undersøgende, hvad der ligger 

til grund.   

 Co -  teaching, hvor er vi. Dette punkt 
kan udskydes 
til januar 
mødet 

 Udskydes 

 Affaldssortering 
indsamling af affald 

Drøftelse af 
mulighederne 
for dette 

Fælles drøftelse  
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Side 4 

Evt.    Kampagne for 

principper tages op på 

næste SKB-møde 

 

 

 

 


